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DERNEKTEN HABERLER 

Sevgili Okuyucular, 

Demeğimizin çıkardığı derginin 2. sayısıyla 

sizlere yeniden merhaba demek bize büyük 
mutluluk veriyor. İlk sayıyı çıkarttıktan sonra 
gelen olumlu tepkiler bize güç verdi ve büyük 
bir istekle ikinci sayıyı çıkarma çabasına giriş
tik. Gördüğünüz gibi bu amacımıza ulaştık ve 
dergimizin süreli bir yayın olarak çıkarmak 
konusundaki inancımız pekişti. Çünkü dergi 
çıkarmanın hem maddi hem de manevi büyük 
bir çaba gerektirdiğini gördük, ama artık ken
dimize daha çok güveniyoruz. 

Derneğimiz dergi çıkarmamn yanı sıra diğer 

çalışmalarına da devam ediyor. Son faaliyeti
miz 29.09.2001 tarihinde BURSA/Tayyare 
Kültür Merkezi'nde gerçekleştirdiğimiz semi
nerdi. Burada bu seminerden de kısaca bahset
mek istiyorum. 

Seminer yukarıda da belirtildiği gibi 
29.09.2001 tarihinde 13.00-18.00 saatleri ara
sında BURSA/Tayyare Kültür Merkezi'nde 
gerçekleştirildi. Serninere üyelerimizin yam 

sıra üye olmayan birçok arıcı da katıldı. Hatta 
arıcılıkla ilgisi olmayan fakat ilanlardan semi
neri öğrenen katılımcıların da olması bizi ayrı
ca sevindirdi. Seminer sırasında 120 kişilik 

salon kapasitesinin yetmeyip bazı katılımcıların 
ayakta kalmasına biraz üzülsek de katılımın bu 
derece yoğun gerçekleşmesi aynı zamanda bizi 

heyecanlandırdı ve bundan sonraki toplantıla

rımızı daha büyük salonlarda yapmamız gerek
tiğini gösterdi. 

Serninerin başlangıcında Bursa İl Tarım Müdü

rü Sayın Hasan KÜÇÜKBALLI'nın yaptığı 
konuşmadan sonra seminer konuşmacıları birer 

birer sunuşlarım yaptılar. Sunuşların 

barkovizyonla yapılması serninerin son anına 

kadar ilgiyle izlenınesini sağladı. Katılımcılar 

serninerin son bölümünde tüm konuşmacılara 

gerek sunumlar gerekse başka konular hakkın
da sorular yöneiterek biraz daha aydınlanma 

fırsatı buldular. 

İlk konuşmacı Hacettepe Üniversitesi Fen Fa
kültesi Biyoloji Bölümü'nden Doç Dr. Kadriye 

SORKUN' du. Kendisi "Bursa Yöresinde Anlar 

Tarafından Toplanan Polenterin Mikroskobik 

Analizi ve Önemli Polen Bitkilerinin Çiçek
lenme Dönemlerinin Saptanması" konulu proje 
kapsamında yapılan çalışmalar hakkında bilgi 

verdi. Projenin niçin Bursa ' da yapıldığı, proje 

kapsamında yapılan çalışmaların neler olduğu 
ve bunların sonucunda ne tür kazarumiann 
sağlanabileceğini açıkladı. 

Kadriye SORKUN' dan sonra yine Hacettepe 

Üniversitesi Fen Fakültesi Biyoloji Bölü
mü' nden Araş. Gör. Banu SÜER "Anlar Tara· 
fından Toplanan Polenin Fiziksel, Kimyasal 
Özellikleri ve işlenmesi" konulu sunumunu 
yaptı. Ülkemizde balın dışında bir arı ürünü 

olarak son zamanlarda önem kazarımaya başla· 

yan polenle ilgili bu sunum da ilgi topladı. U
marız arıcılarımız ve onlar aracılığıyla tüketi

ciler bundan sonra arıcılığın sadece bal üretimi 

anlamına gelmediğini , balın dışında polen başta 
olmak üzere başka ürünlerinin de olduğunu 
daha iyi anlarlar. 

Başka arı ürünleri deyince 3. konuşmacı Araş. 
Gör. Aslı ÖZKÖK' ün (Hacettepe Üniversitesi 
Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü) yaptığı sunum 
bu konuyu tamamladı. Aslı ÖZKÖK' ün sunu· 

mu "Apiterapi" üzerineydi . Türkçe için yeni bir 

sözcük ve aslında bu kelimenin karşılığı olan 
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Türkçe bir sözcük bulmak gerekiyor. Çünkü 
Apiterapi İngilizceden doğrudan alırup kulla
nılan bir sözcüktür. Bu yüzden bunun sorum
luluğu da konuyla ilgili olan bilim adamlarına 
düşmektedir. Apiterapi, arı ürünlerinin (bal, 
polen, arı sütü, propolis, arı zehiri, balmumu) 
insan sağlığında bazı durumlarda tedavi edici 
bazı durumlarda destekleyici olarak kullanımı
nı inceler. Belki ileriki dönemde konuyla ilgili 
bilimsel çalışmalar arttıkça Apiterapi, modem 
tıp tarafından daha fazla kabul görecektir. 

Aslı ÖZKÖK'tan sonra kısa bir ara verildi ve 
katılımcılar hem birbirleriyle hem de konuşma
cılarla, yapılan 3 sunumu değerlendirme ve 
sohbet etme fırsatı buldular. Bu arada sernine
rimize katılan Türkiye Kalkınma Vakfı ' ndan 
Teknik Arıcılık Dergisi Editörü Leyla ÖNER . 
hem yayınları hem de Vakıf hakkında katılım
cıları bilgilendirdi. 

Hacettepe Üniversitesi Fen Fakültesi Biyoloji 
Bölümü'nden Aslı ÖZKIRIM 4. konuşmacıydı 
ve "Piyasada Satılan Hazır Petekierin 
Mikrobiyal Analizi" konulu sunumu yaptı. Bu 
sunum arıcıların en önemli sarf malzemesi olan 
hazır petekierde görülebilecek mikroplar, bak
teriler, virüsler konusunda aneılan bilgilendir
mesi açısından oldukça önemliydi. Çünkü hazır 
petekierde bulunabilecek hastalık yapıcı mik
roplar, virüsler hastalığı doğrudan kovanlara 
sokabilecek ve ancıların büyük zarariara uğra
masına neden olabilecektir. Arıcılarımız bu 
sunumla ayrıca sterilizasyonun ne kadar önemli 
olduğunu bir kez daha gördüler. 

Sonraki konuşmacı Uludağ Üniversitesi Ziraat 
Fakültesi Zootekni Bölümü'nden Yard. Doç. 
Dr. İbrahim ÇAKMAK'tı. Aynı zamanda der
gimiz editörü de olan ÇAKMAK, "Bursa ve 
Yöresinde Aneılığın Genel Durumu" adlı su
numunda yöremizde yapılan arıcılık çalışmaları 
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ile ilgili elde ettiği bilgileri bizlerle paylaştı ve 
aslında yöremizde arıcılıkla ilgili yapılacak 

daha çok şey olduğunu bize iletti. Umarız arı
cılarımız İbrahim ÇAKMAK'ın ve aynı za
manda demeğimizin bu görüşünü paylaşırlar, 
çalışmalarımıza katılarak bize destek olmaya 
devam ederler. 

Son konuşmacı ise yine Uludağ Üniversitesi 
Veteriner Fakültesi Parazitoloji Bölümü'nden 
aynı zamanda derneğimiz yönetim kurulu üyesi 
Doç. Dr. Levent A YDIN'dı. Levent AYDIN 
arıcılıkta yanlış uygulamaların en yoğun ya
şandığı konudan "Arıcılıkta İlaç Seçimi ve 
Kullanımı" ndan bahsetti. Bu konu da arıcılık 
açısından oldukça önemlidir. Çünkü yanlış ilaç 
seçimi ve kullanımının arıcılarımızın para vere
rek aldıkları ilaçların bir işe yaramamasının 

yanı sıra elde edilen ürünlerde, zararlı kalırrtıla
ra neden olduğu açıklandı. Hatta bazı durum
larda hastalığın tedavi edilmesi bir yana olum
suz bir takım durumların yaşanabileceği belir
tildi. 

Daha önce de belirtildiği gibi serninerin son 
bölümünde katılımcılar konuşmacılara yönelt
tikleri sorularla biraz daha aydırılanma fırsatı 
buldular ve bundan sonra da seminer sona erdi. 

Derneğimiz adına bu serninere katılan tüm ko
nuşmacılara ve serninere maddi katkı sağlayan 
SANOFİ DOGU İLAÇ A.Ş. ne bir kez de bu 
dergi aracılığıyla teşekkür etmek istiyorum. 

Son olarak bu tür etkinliklerin devam edeceği
ni, bu konuşmalada ilgili ayrıntılı bilgilerin 
dergimizin 200 1 yılı Aralık sayısında yer ala
cağını belirtiyor ve hepinize iyi günler diliyo
rum. 

Mustafa CİV AN 
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